
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne  22. 1. 2008. 
 
Přítomni:   doc. Pavlík, dr. Kořínková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková,   
                  ing. Lauterbach. 
Omluveni: doc. Novák 
 

1. Proděkan Pavlík informoval o možné kontrole z MŠMT na UJEP , která bude 
zaměřena na správné čerpání finančních prostředků přidělených na specifický 
výzkum.  

2. Kampus 
- proděkan Pavlík informoval o pracovním setkání dne 16. 1. 2008 na rektorátě, 

kde se vyhodnocovaly výsledky dotazníkové akce o budoucím směřování 
UJEP a v návaznosti na to i o koncepci  Kampusu, 

- vedení se zabývalo pilotní verzí Stavebního programu Kampusu, vedení bude 
připomínkovat do 1. 2. 2008.  

3. Proděkan Balej  informoval vedení, že došlo ke změně  zástupce vedoucího katedry 
geografie. Od ledna se stal zástupcem vedoucího katedry doc.RNDr. Milan 
Jeřábek,Ph.D. místo Mgr. Martina Baleje. 

4. Proděkan Balej informoval o vyhlášení výsledků grantů FRVŠ. Na PřF získala grant 
pouze dr. Hejnová. Celá UJEP ve srovnání s ostatními univerzitami v ČR nedopadla 
dobře.  

5. Vedení jednalo o úmyslu Hospodářských novin připravit velký žebříček 
vysokoškolských fakult (resp. oborů) na základě široké škály kritérií. Na naší fakultu 
se pracovníci HN obrátily s žádostí o informace z kateder chemie a informatiky. 

6. Vedení diskutovalo o požadavku katedry informatiky na počítačovou učebnu pro 
detašované pracoviště v Litvínově. Situace by mohla být řešena formou projektu 
z ESF, který může iniciovat Ing. Štefaniková. 

                                                                          
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                        Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                           Děkan PřF UJEP 
 
 

 

 

Zapsala: Y. Jůzová  


